
 

                       Norra Dals Jaktvårdskrets 

 

          Protokoll 

            Årsmöte 2023-02-15 

 

 

1. Årsmötets öppnades av vice ordföranden Dennis Gustavsson. 
 

2. Till ordförande för mötet valdes Dennis Gustavsson och till justeringsmän valdes 
Johan Hofström och Åke Carlsson. 

 
3. Styrelsen har utsett Bernt Andersson till sekreterare för mötet. 

 
4. Närvarolistan på 14 st. fastställdes som röstlängd. 

 
5. Mötets godkände att kallelsen till årsmötet skett enligt stadgarna. Annons i 

Svensk Jakt samt i lokalpressen Dalslänningen och Provinstidningen Dalsland. 

 

6. Mötet godkände dagordningen för mötet. 
 

7. Verksamhetsberättelsen delades ut på mötet och ansågs därmed föredragen och 
godkändes av mötet. 
 

8. Redogörelse för ekonomin där kretsen gjorde ett minusresultat på ca 6 400 kr för 

verksamhetsåret. Kretsen har dock fortfarande en god kassa.  

Revisionsberättelsen lästes upp och godkändes av mötet. 

 

9. Balansräkningen fastställdes. Total utgående balans var 345 603,58 kronor. 

 

10. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

 

11. Till ordförande för kretsen och styrelsen valdes Martin Jansson, Ed. 

 

 

 

 

 



 

12. Till ledamöter på två år omvaldes Dennis Gustavsson, Bernt Andersson och Daniel 

Persson. Till ny ledamot på 1 år valdes Emil Johansson och på fyllnadsval 1 år 

Markus Johansson efter Joakim Englund avsagt sig sitt uppdrag. 

 

Hans Henriksson, Pär Bryntesson och Robin Hultenberg har ett år kvar på sitt 

förordnande.  

 

 

13. Till revisorer valdes Jarl Eliasson och Tord Henriksson samt Petter Flink och Kjell 
Åke Johansson till revisorssuppleanter. 

 
14. Åtta ombud skulle väljas till Länsföreningens årsstämma men mötet delegerade 

till styrelsen att utse dessa. 
 

15. Till valberedning omvaldes Holger Galle och Jörgen Andersson. Finns en vakant 

plats som styrelsen får arbeta med att ta fram. 

 

16. Inför Länsföreningens årsstämma. 
                    Mötet utsåg Dennis Gustavsson, Bengtsfors som kretsens förslag till ledamot i   
                    Länsföreningens valberedning för Valregion 1 och som ordförande förslå omval  
                    på Orvar Ottosson som ordförande i Länsföreningens valberedning. 
 

17. Inget ärende har inkommit från Länsföreningen som krävt yttrande från kretsen. 

Ingen motion har inkommit till kretsen. 

Inga övriga ärenden har inkommit. 

 

18. Olof Paulsson, NVR informerade kort om viltolyckorna i kretsen område. De flesta 

olyckor sker med rådjur och här har även en ökning skett det senaste året. Totalt 

har en ökning av viltolyckorna skett med ca 12 %. 

De har ett bra samarbete med PEAB angående skyltning på vägar om viltvarning. 

Avlidet vilt på grund av trafikolycka märks med blåvitt band runt halsen. 

 

Börje Bryntesson från ÄFO 1 (210 000 ha) informerade om älgläget. 

Avskjutningen totalt låg hittills på 492 älgar, varav 197 kalvar. Rapport saknades 

dock från ett ÄSO. Detta motsvarar 2,3 älgar per tusen hektar. 2021 sköts det 633 

älgar och 2020 sköts det 619 älgar. 

Måluppfyllelsen är ca 65 % mot uppsatta mål i älgskötselplanerna. 

Även älgobsen har sjunkit, 2022 krävdes det 14,9 timmar för att se en älg 

motsvarande 2021 var 11,9 timmar. 

Andelen tjur ligger mellan 35-37%. 

Reproduktion är ca 54 %. 

 

En diskussion följdes av den minskande älgstammen. 

Vad kan vi göra? Mer kunskap om älgförvaltningen. 

Kan kretsen hålla föreläsningar av någon kunnig person eller ska det hållas 

studiecirklar på ÄSO nivå eller liknande. 

 

Pär Bryntesson informerade att en ansökan har skickats in om bildande av ett 

Kronhjortsskötselområde på ca 35 000 ha. Skötselområdet kallas Stora Le- Lelång. 

Länsstyrelsen har inte kommit med något beslut ännu. 



                     
 

19. Mötet bestämde att kallelse till nästa årsmöte ska ske genom annons i Svensk 

Jakt samt i lokalpressen PD (Provinstidningen) samt Dalslänningen.  

 

 
20. Mötet informerades om att kretsen ska försöka anordna en jaktmässa på 

Baldersnäs 2024. 

 

21. Ordförande Dennis Gustavsson tackade mötesdeltagarna och förklarade mötet 

avslutat. 

 

 

 

 

 

Sekreterare   Ordförande 

 

 

 

Bernt Andersson  Dennis Gustavsson 

 

 

 

 

 

Justerat 

 

 

 

Åke Carlsson   Johan Hofström 


